
Verksamhetsberättelse	2021	
Jag	som	skriver	de7a	heter	Lo7a	Ström	och	valdes	in	i	styrelsen	som	suppleant	vid	årsmötet	2021	där	
Ena	Cupina	valdes	Cll	ordförande.	Ena	valde	sedan	a7	sCga	av	den	rollen	och	den	28	september	utsåg	
styrelsen	på	förslag	av	valberedningen	mig	Cll	ordförande,	och	Fredrik	Holmqvist	Cll	vice	ordförande,	
fram	Cll	nästa	årsmöte.	På	grund	av	dessa	omständigheter	(samt	en	fortsa7	pandemi)	har	vi	i	
styrelsen	främst	fokuserat	på	a7	säkra	a7	löpande,	redan	planerad	verksamhet	kunnat	skötas	på	
bästa	sä7.	Vi	har	haN	en	blandning	av	fysiska	och	digitala	möten	och	vissa	akCviteter	som	inte	kunde	
uOöras	under	2020	har	vi	kunnat	genomföra	under	2021	(se	nedan).	Vi	har	den	senaste	Cden	börjat	
diskutera	våra	planer	för	2022,	som	är	e7	valår.	I	skrivande	stund	är	läget	i	Europa	minst	sagt	oroligt	
och	oroande,	men	jag	hoppas	a7	vi	trots	allt	ska	kunna	genomföra	både	våra	vanliga,	etablerade	
akCviteter	men	vi	vill	också	arbeta	mer	riktat	mot	våra	poliCker.	Vi	vill	ställa	kloka	frågor	–	från	er	–	
och		följa	upp	svaren	så	a7	vi	på	bästa	sä7	kan	bidra	Cll	a7	lyNa	parCernas	syn	på	cykling	i	Stockholm	
i	alla	dess	former.	Vi	kommer	a7	involvera	er	alla	i	a7	formulera	dessa	frågor	så	a7	vi	bara	ställer	de	
mest	relevanta,	så	håll	utkik	eNer	inbjudan	Cll	arbetet!	

Nedan	följer	en	summering	av	vad	som	ske7	inom	kretsen	under	det	gångna	verksamhetsåret	på	e7	
antal	olika	områden.		

1. Turverksamheten		

Under	verksamhetsåret	har	14	turer	arrangerats	i	kretsens	regi.	Antalet	turer	har	sjunkit	från	
året	före	på	grund	av	Covid-19.	Turerna	syNar	både	Cll	a7	ge	medlemmar	möjlighet	a7	träffas	
cykla	Cllsammans	men	är	också	en	form	av	service	Cll	alla	personer	som	är	intresserade	av	a7	
komma	ut	och	cykla	och	lära	sig	mer	om	Cykelfrämjandet.	Samordnande	för	turverksamheten	
från	styrelsen	har	varit	Ena	Cupina	som	under	året	fly7at	Cll	Malmö.	Styrelsen	vill	rikta	e7	
särskilt	tack	Cll	Ena	och	alla	turledare	som	bidrar	med	de7a	under	er	friCd	

2. Opinionsbildning		

Kretsen	har	under	året	fortsa7	a7	driva	påverkansarbete	för	a7	öka	möjligheterna	a7	välja	
cykeln.	Utgångspunkten	för	de7a	arbete	sker	från	Cykelfrämjandets	naConella	8-
punktsprogram.		

Remissgruppen	har	svarat	på	7	remisser	under	året	som	gå7:	

Tvärförbindelse	Södertörn Trafikverket

Översiktsplan	Täby	Kommun Täby	Kommun

Regional	Cykelplan	för	Stockholm Region	Stockholm

Väg	259	Glömstavägen Trafikverket

Ny	cykelplan	Stockholms	Stad Stockholms	Stad

KollekCvtrafikplan	2050 Region	Stockholm

Trafiksäkerhetsplan	för	Stockholms	stad Stockholms	Stad



3. Engagemang	

Under	året	Cllsa7e	vi	en	arbetsgrupp	med	namnet	Engagemangsgruppen	vars	u7alade	syNe	

var	a7	på	alla	tänkbara	sä7	öka	just	engagemanget	runt	cykling	och	cykelfrämjandet.	
Gruppen	påbörjade	planeringen	av	flera	akCviteter	som	ska	genomföras	under	2022.	Bland	
annat	ska	representanter	från	Cykelfrämjandet	delta	på	Klimatriksdagen	och	arrangera	en	
större	cykeldemonstraCon	i	samband	med	miljökonferensen	Stockholm+50.	

Cykelkulturtrim	har	Cdigare	skö7s	av	Bengt	Kjellström	i	Upplands	Väsby	men	har	nu	
övertagits	av	Magnus	McPheat	i	styrelsen.	De	flesta	av	de	170	deltagarna	och	målpunkterna	
är	i	norrort,	så	det	finns	utrymme	för	utveckling	söderut.	Tanken	med	Cykelkulturtrim	är	helt	
enkelt	a7	få	ut	folk	och	cykla	och	samCdigt	lära	känna	sin	omgivning.	Verksamheten	ska	inte	
gå	med	vinst.		

Under	hösten	hade	vi	också	temat	engagemang	på	det	uppska7ade	Höstmötet.	Många	talare	
med	olika	ingång-	och	utgångsspunkter	gjorde	kvällen	Cll	e7	härligt	bevis	för	just	vår	bredd	
och	vårt	engagemang!	

4. Volontärarbete	och	tackmiddag		

Styrelsen	vill	rikta	e7	stort	tack	Cll	alla	som	hjälpt	Cll	a7	arrangera	turer,	kurser	och	andra	
akCviteter!	Vi	uppmanar	samCdigt	även	fler	frivilliga	a7	delta	i	a7	akCvera	sig	inom	
föreningen.	Hör	gärna	av	er	Cll	styrelsen	om	ni	vill	hjälpa	Cll	på	något	sä7.		

Tackmiddagen	som	tradionellt	brukar	hållas	i	november	blev	uppskjuten	Cll	mars	2022,	så	
den	får	ni	läsa	allt	om	i	nästa	verksamhetsberä7else	(men	jag	kan	redan	nu	avslöja	a7	det	
blev	en	välbesökt	succé).	

För	styrelsen,	

Lo7a	Ström


